

Specifications RUBY RED

Code article : MEHALKR16

V.6 – 01/2021

Analyses / Analysis	Méthodes / Methods	Normes / Specifications
Aspect / Appearance	Interne	Fraction lipophile solide ou liquide/liquid or solid lipophilic fraction
Couleur / Color	Interne	Rouge / Red
Odeur / Odor	Interne	Moyenne / Medium
Solubilité / Solubility - Huile / Oil		Soluble / Soluble
DO (514 nm)	L_MO_ALK_DO	> 0,5
Germes aérobies (UFC/g) / Aerobies germs	L_MO_GA	1000 max.
Levures/moisissures (UFC/g) / Yeasts/Moulds	L_MO_LM	100 max.

INCI	HELIANTHUS ANNUUS SEED OIL & ALKANNA TINCTORIA ROOT EXTRACT
CAS	8001-21-6 / 23444-65-7
EINECS	232-273-9 / 286-469-4

Stockage et conditionnement : RUBY RED est conditionnée en jerrycans plastiques (matériau contact alimentaire). Les conditionnements sont sécurisés et identifiés avec les mentions suivantes : dénomination du produit, numéro de lot, poids brut, poids net, date de fabrication, DLUO.

Storage and packaging: RUBY RED is packaged in plastic jerrycans (food contact material). The packaging is safe and labelled as following: name of product, batch number, bulk weight, net weight, manufacturing date, Best Before Date (BBD).

Conditions de conservation : sensible à l'oxydation. A conserver à +4°C et à l'abri de la lumière. La Date Limite d'Utilisation Optimale (DLUO) est de 12 mois à compter de la date de fabrication, dans l'emballage d'origine fermé et dans les conditions préconisées.

Preservation conditions: sensitive to oxidation. Store at +4°C, dry place, keep away from light and humidity. The Best Before Date (BBD) is 12 months from the manufacturing date, in the unopened packaging and in the recommended conditions.

Utilisation : Ce produit peut être liquide ou visqueux. Les racines d'orcanettes contiennent naturellement des cires. Avant utilisation il peut être nécessaire de chauffer le RUBY RED à 50-60°C pour faire fondre les cires. Le produit devient alors entièrement liquide et peut être formulé.

Use: This product can be liquid or viscous. Alkanet root naturally contains waxes. Before use, RUBY RED can be heated up to 50-60°C to melt the waxes. Then the product becomes entirely liquid and can be formulated.